
 

 

Vergaderverslag 

 

             

RAADSCOMMISSIE 4 

 
Philippe De Coene  

Welzijn 

 
26. 2019_GR_00252 - Flankerend Onderwijs - Reglement terugbetaling schoolzwemmen  

 
Situering Philippe De Coene: 
Er is een bedrag van 50.000 € voorzien om het zwemmen voor basisscholen betaalbaar te houden. 

Wordt proportioneel verdeeld op basis van de effectieve kosten die gemaakt worden voor 
schoolzwemmen.  

 
Opmerking/vraag Cathy Matthieu:  
Er zijn in bepaalde scholen jongeren die niet kunnen zwemmen, vaak nieuwkomers die in land van 
oorsprong niet hebben leren zwemmen in basisonderwijs. Kosten om deze jongeren te leren 

zwemmen lopen vaak hoog op. Dienen tarief te betalen voor volwassenen. Is er een algemeen, 

goedkoper systeem voor zwemlessen mogelijk. Individueel kan altijd onderzocht worden of deze 
jongeren beroep kunnen doen op een tussenkomst uit het participatiefonds (OCMW), ook als ze geen 

leefloon genieten. 
 

Opmerking Mia Cattebeke:  
Toepassing van het systeem niet helemaal duidelijk. Welke zijn de criteria op basis waarvan een 
tussenkomst aan de scholen wordt uitbetaald.  

 
Conclusie:  
Vraag om reglement en voornamelijk de criteria op basis waarvan een tussenkomst voorzien wordt, 

nog even verder te bekijken. Indien nodig goedkeuring uitstellen naar raad van december. Kan ook 
worden goedgekeurd voor 1 jaar. 

Groep: Vierde raadscommissie 

 

Datum: 12 november 2019 
 

Uur: 19u 
 

Plaats: Vergaderzaal naast bestuurszaken 
 

Aanwezig: Philippe De Coene, schepen; Tine Soens (voorzitter), Lien Claassen, Cathy 

Matthieu, Helga Kints, Lies Vercaemst, Mia Cattebeke, raadsleden  
 

Maarten François, notulist 
 

Verontschuldigd: Carmen Ryheul, is doorgeschoven naar een andere raadscommissie, wordt 

vanuit de fractie niet vervangen in de 4de raadscommissie.  
Afwezig:   

  
Kopie:   

Bijlagen:   



 

Schepen De Coene kijkt na en informeert leden van de commissie desgevallend tussentijds. 
 

Intussen blijkt dat de regeling inderdaad doorgesproken is met de scholen en het resultaat is van dit 
overleg. Daarom voorstel om het voorliggende goed te keuren. 

 

RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN 
 

Vincent Van Quickenborne  
Juridische zaken en immobiliën  

 
1. 2019_OR_00070 - Patrimonium. - Verkoop met biedingen van de hoeve gelegen Molenstraat 4 te 

Moorslede. Aanpassing instelprijs en opstarten nieuwe procedure 

 
Duiding Philippe De Coene:  
Geen bod bij eerste ronde. Recent wel een bod van 420.000 €. Nieuwe biedingsronde zou starten 
met openingsbod van 420.000 €. Zekere garantie dat de hoeve minstens voor dit bedrag zal 

kunnen verkocht worden. Mogelijks voor nog iets meer.   

 
2. 2019_OR_00069 - Patrimonium. Verkaveling Gentstraat - Oostrozebeke.  - Goedkeuren 

omgevingsaanvraag 
 

Duiding Philippe De Coene:  
Verkaveling zal samen met aanpalende eigenaar gerealiseerd worden. Win win voor beide 

partijen. Opbrengst zal gebruikt worden voor sociaal investeringsprogramma.  

 
Kelly Detavernier 

HR 
 

3. 2019_OR_00072 - Stadspersoneel : arbeidsreglementering. - Addendum  tweede pensioenpijler : 

verhoogde bijdragen voor contractuele medewerkers . – Goedkeuren 
 

Wordt in andere commissie behandeld.  
 

Strategische coördinatie 

 
4. 2019_OR_00071 - Organisatiebeheersing Kortrijk - Kader – Goedkeuren 

 
Wordt in andere raadscommissie behandeld.  

 
Philippe De Coene 

Bestuurszaken  

 
5. 2019_OR_00073 - OCMW-verenigingen. - Welzijnsvereniging W13. Goedkeuring statutenwijziging  

 
Duiding Philippe De Coene: 
Gemeentelijke bijdrage wordt opgetrokken van iets meer dan 0,5 € per inwoner naar 1 € per 

inwoner. Is nodig om wat meer ademruimte te voorzien binnen W13 voor de realisatie van 
regionale samenwerking. Ondertussen ook goedgekeurd door de andere lokale besturen en CAW 

(onder de vorm van bijkomende personeelsinzet).  
 

6. 2019_OR_00068 - OCMW-verenigingen.  - Beslissingen van Welzijnsvereniging Infohos inclusief 
jaarrekeningen 2017 en 2018. - Kennisname  

 

Duiding Philippe De Coene: 
Infohos is ondertussen in vereffening. Was een organisatie die de ziekenhuizen en OCMW’s 

voorzag van software. Er is een advocaat aangeduid, namens een aantal OCMW’s om te bekijken 



hoe de mogelijke nadelen geminimaliseerd kunnen worden. Mogelijke schade voor betrokken 

OCMW’s op vandaag nog niet helemaal duidelijk. 
 

 
   

 

 
 

Voor verslag,  

Maarten François 


